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Kirjaamo

Lähettäjä: McSherry Erika
Lähetetty: maanantai, 14. marraskuuta 2022 11:34
Vastaanottaja: Kirjaamo
Aihe: VL: Helimon kanssa keskusteltua: Kaupungin tervehdys 17.11.

Luokat: Oranssi luokka

Hei

voitteko kirjata alla olevan hakemuksen ja vastauuttaa minulle, kiitos!

yt Erika

Lähettäjä: Ella Näsi <ella.nasi@tuni.fi>
Lähetetty: torstai, 3. marraskuuta 2022 15:28
Vastaanottaja: Eischer Erika E <Erika.Eischer@tampere.fi>
Kopio: Käymäläseura Huussi ry <toimisto@huussi.net>
Aihe: Helimon kanssa keskusteltua: Kaupungin tervehdys 17.11.

Hei Erika,

Palaan asiaan, josta vaihdoimme pari sanaa alkuvuonna: Tamperelainen kehitysyhteistyötä tekevä ja kestävää
kehitystä edistävä kansalaisjärjestö Käymäläseura Huussi ry täyttää 20 vuotta. Olen yhdistyksen hallituksessa
ja juhlaseminaarin järjestelytoimikunnassa.

Järjestämme torstaina 17.11.2022 juhlaseminaarin Tampere-talossa ja illallisen Ravintola Mylläreissä.
https://huussi.net/juhlaseminaari-2022/ . Tilaisuuteen on ilmoittautunut noin 50 henkilöä, joiden mukana on
muutama perustajajäsenkin! Ilmoittautuminen on vielä auki ja osallistujamäärä saattaa hiukan kasvaa.

Seminaarissa kerromme, miten Käymäläseura Huussi ry ja sen jäsenet sekä yhteistyökumppanit ovat
edistäneet kuivakäymälöiden käyttöä, puhtaan veden säästämistä ja ravinteiden talteenottoa sekä kotimaassa
että kehittyvissä maissa (mm. Ghanassa ja Sambiassa). Venäjän hyökkäyssodan ja siihen liittyvien pakotteiden
alettua on entistäkin ajankohtaisempaa edistää systeemistä muutosta kohti suljetumpaa ravinnekiertoa ja
lannoiteomavaraisuutta, kun lannoitteiden tuonti on vähentynyt. Puheenvuoroissa kuulemme myös uusinta
tietoa kiertotaloudesta ja kestävästä kehityksestä laajemminkin. Yhdistyksen toiminta pyörii
yksityishenkilöiden ja noin 20 yritysjäsenen jäsenmaksujen ja lahjoitusten sekä hankerahoituksen turvin.

Apulaispormestari Helimo on luvannut tulla pitämään kaupungin tervehdyspuheenvuoron (katso
viestittelymme alla).

Tiedustelemme ystävällisesti, olisiko mahdollista, että Tampereen kaupunki tarjoaisi tässä yhteydessä
tervehdysmaljat.

Ystävällisesti,
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Ella Näsi
hallituksen jäsen, Huussi ry
sosiaali- ja terveyspolitiikan tutkija
p. 050 374 2639

Lähettäjä: Helimo Matti <matti.helimo@tampere.fi>
Lähetetty: torstai 3. marraskuuta 2022 14.53
Vastaanottaja: Ella Näsi <ella.nasi@tuni.fi>
Kopio: Käymäläseura Huussi ry <toimisto@huussi.net>
Aihe: Vs: Kaupungin tervehdys juhlaseminaariimme 17.11.2022?

Tervehdys.

Jos pääsisin klo 13.55 lähtemään, niin ehdin Torniin klo 14.00 Turun sivistysjohdon tapaamiseen. Jos voisi olla
10min. siinä 13.45-13.55, niin se sopisi.

Laita Erikalle pyyntö, jos tuo malja olisi ok komplimenttina.

Yst. Matti

Yhteistyöterveisin,
Matti Helimo
Apulaispormestari
Tampereen kaupunki
Sivistyksen palvelualue
matti.helimo@tampere.fi
+358405138625

Lähettäjä: Ella Näsi <ella.nasi@tuni.fi>
Lähetetty: torstai 3. marraskuuta 2022 13.44
Vastaanottaja: Helimo Matti <matti.helimo@tampere.fi>
Kopio: Käymäläseura Huussi ry <toimisto@huussi.net>
Aihe: VS: Kaupungin tervehdys juhlaseminaariimme 17.11.2022?

Moi Matti,

Kiitos paljon nopeasta, myönteisestä vastauksestasi koskien torstaita 17.11.! Vastaan vasta nyt, koska olemme
tässä välissä palaveeranneet Huussi ry;n toimiston väen kanssa.

Tuosta kellonajasta vielä... Ehdotin mm. klo 17:45-18:15, mutta itse asiassa se taitaa olla sittenkin vartin
verran liian aikaisin. Sinulla on tosi kiireinen päivä tuolloin. Tsekkailin lähettämääsi kuvaa kalenteristasi ja
kysyn, olisiko tervehdyksesi mahdollista ajoittaa:

 kahvitauolle noin klo 13:45-14:15?
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 paneelikeskustelun päätteeksi 16:45-17:00?
 iltaohjelman alkuun klo 18.00?

Onko kaupungin mahdollista sponsoroida meille tässä yhteydessä esim. kuohuviinilasilliset? Kysyn, koska Erika
Eischer kertoi, että 20-vuotisjuhlamme ei kata varsinaisen raatihuoneen vastaanoton myöntämisen kriteerejä,
mutta jotakin pienempää sponssausta voisin silti ainakin kysyä.

Terkuin,

Ella
050 374 2639


